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Emlékeztető 

 

Az Építőmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 2019. szeptember 30-án (hétfőn) tartott 
üléséről 

Az ülés kezdete: 18:49 

Az ülés vége: 21:42 

 

Jelen voltak:  

Szavazati jogú tagok: Botka Erik, Csete Balázs, Kindling Attila, Kovács Klementina, Molnár Zsanett, 
Oltvári Sándor, Puskely Gergő, S. Nagy Roland Levente, Szűcs Ákos, Tóth Ádám 

Kimentését kérte: - 

Hiányzott: - 

Késett: Botka Erik 

Tanácskozási jogú tagok: - 

Vendég: Bátori Boglárka, Hadarics Réka, Kövér Fanni, Modori Márton, R. Nagy Tibor Endre 

 

Puskely Gergő kérte, hogy az ÉMK HK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Építőmérnöki Karán.  

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói jogviszonnyal a BME 

Építőmérnöki Karán. 

1. Aktualitások 

1.1. Puskely Gergő elmondta, hogy az Alakuló hétvége Tiszabábolnán lesz. 

Botka Erik megérkezett. 

1.2. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a képviselet tagjai szerint Barabás Zoltán, mint EHK 
delegált, milyen témában tartson előadást az Alakuló hétvégén. 

1.3. Kovács Klementina elmondta, hogy meglátása szerint minden területen hasznos lenne az 

előadás megtartása. 

1.4. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy szavazást fog küldeni a levelezőlistára az 

előadás témájának eldöntéséhez. 

1.5. Puskely Gergő elmondta, hogy a HK tudásfelmérést minden helyszínen lévő Képviselő meg 

fogja írni az alakuló hétvégén. 

1.6. Puskely Gergő beszámolt, hogy a HK Tárgyaló helyiségét, szeretné egy másik kollégiumi 

helyiségbe költöztetni. 

1.7. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy a jövőben a HK irodát szeretné ténylegesen 

csak irodai munkára használni, mindemelett a Gazdasági irodát szeretné raktárként alkalmazni. 

1.8. Puskely Gergő ismertette, hogy a HK által használni kívánt helyiségek kérdésről október 2-án 

egyeztetni fog Dr. Rémai Zsolttal. Kovács Klementina jelezte, hogy abban az esetben 
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támogatja ennyi helyiség használatát, ha minden Képviseleti tag eltakarítja maga után másnap 

reggelig az általa otthagyott rendetlenséget. 

1.9.  Hadarics Réka elmondta, hogy a Tárgyaló elköltöztetése csak abban az esetben lehet 

működőképes, ha kulturált keretek között tudjuk tartani az új helyiségeinket.  

1.10. Puskely Gergő elmondta, hogy a változtatásokat október 4-én lenne megfelelő végrehajtani. 

Kovács Klementina jelezte, hogy az átpakolás során semmi se kerüljön leselejtezésre.  

1.11. Puskely Gergő elmondta, hogy október 7-én 18:30-kor lesz az Alakuló ülés.  

1.12. Szűcs Ákos érdeklődött, hogy az Alakuló hétvégére kell-e készíteni összefoglalót a bizottságok 

minkájáról és működéséről. Puskely Gergő megkérte a képviselet érintett tagjait, hogy készítsék 

el összefoglaló anyagaikat vagy a korábbi anyagok felhasználásával is dolgozhatnak..  

1.13. R. Nagy Tibor érdeklődött, hogy fel lett-e már kérve az EHK korelnök az Alakuló ülésen való 

részvételre. Puskely Gergő elmondta, hogy még nem történt meg a megkeresés Dr. Lőrincz 

László felé. R. Nagy Tibor jelezte, hogy felkeresi EHK korelnökét ezzel kapcsolatban. 

 

Hadarics Réka, R. Nagy Tibor távozott. 

2. Elnöki beszámoló 

2.1. Puskely Gergő elmondta, hogy lezajlott a Kulturális- és Szakmai Hét és egy kérdőív készítését a 

rendezvénnyel kapcsolatos vélemények felméréséről. 

2.2. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy egyeztetett Dr. Lovas Tamással a Kar új 

specializációjáról. Puskely Gergő elmondta, hogy Dr. Lovas Tamás tartani szeretne egy 

tájékoztatót november 11-én az ÉMK új specializációjáról. A Képviselet támogatta az előadás 

elképzelését. 

2.3. Puskely Gergő megkérte Molnár Zsanettet és Modori Mártont, hogy az RB tagoknak 

jelezzék, hogy adják le beszámolóikat. 

Bátori Boglárka távozott. 

2.4. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy érkezett az EHK-tól egy megkeresés, a MINT-

A-PARLAMENT versennyel kapcsolatban, melyre  a BME HÖK csapatába amire október 18-ig 

lehet jelentkezni. 

Bátori Boglárka megérkezett. 

2.5. Tóth Ádám tájékoztatta a képviseletet, hogy Szociális Bizottsági Tisztújítás lesz, amelyre 

jelenleg 6 érdeklődő van. Puskely Gergő elmondta, hogy ezen Tisztújítás során kizárólag 

elektronikus szavazás lesz. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a Képviselet meglátása szerint 

szükséges-e HÖK Szervezeti és Működési Szabályzat (SZMSZ) módosítás. Csete Balázs 

elmondta, hogy meglátása szerint jelenleg nem szükséges bármin módosítani az SZMSZ-ban. 

Molnár Zsanett jelezte, hogy szerinte át kell nézni és aszerint mérlegelni ennek lehetőségéről. 

Puskely Gergő elmondta, hogy ezesetben át kell nézni, és a HK döntése alapján lesz megítélve 

egy esetleges módosítási javaslat. 

2.6. Puskely Gergő érdeklődött, hogy az ösztöndíjkiírásokkal kapcsolatban milyen fejlemények 

vannak. S. Nagy Roland elmondta, hogy a határidőn túl sikerült elkészíteni az 

ösztöndíjkiírásokat, ezért van olyan ösztöndíj, amely nem fog novemberben kifizetésre kerülni. 
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Kovács Klementina elmondta, hogy a Neptun rendszerében pályázható ösztöndíjakat ebben az 

esetben papíralapon kellene megpályáztatni. Puskely Gergő elmondta, hogy a Hangadó és a 

Közösségi ösztöndíjak vissza lesznek vonva a Neptunos pályáztatásról és papíralapú pályázás 

lesz. Puskely Gergő előterjesztette a  Sport ösztöndíjpályázat kiírását. melyet 10-0-0 arányban 

támogatott a képviselet. 

2.7. Puskely Gergő előterjesztette a Konzultáció ösztöndíj pályázat kiírását melyet 10-0-0 arányban 

támogatott a képviselet. 

2.8. Puskely Gergő előterjesztette a Kari BME ösztöndíj pályázat kiírását melyet 10-0-0 arányban 

támogatott a képviselet.. 

2.9. Puskely Gergő előterjesztette a Gólyatábor szervezői ösztöndíj pályázat kiírását, melyet 10-0-0 

arányban támogatott a képviselet. 

2.10. Puskely Gergő érdeklődött, hogy ki tudná támogatni a Hangadó és Közösségi ösztöndíjak 

papíralapra való visszahelyezését. A Képviselet 10 igen – 0 nem – 0 tartózkodom szavazattal 

támogatta a Hangadó és a Közösségi ösztöndíjak papíralapú pályáztatását. Puskely Gergő 

felkérte S. Nagy Rolandot, hogy intézkedjen az ösztöndíj kiírásokkal kapcsolatos változásokról 

a Hallgatói Szolgáltatási Igazgatóságnál (HSZI). 

2.11. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a Tanulmányi ösztöndíjat illetően milyen új fejlemények 

történtek. S. Nagy Roland elmondta, hogy nincsenek fejlemények a Tanulmányi ösztöndíjról. 

Puskely Gergő felkérte S. Nagy Rolandot és Kindling Attilát, hogy intézkedjenek a HSZI-

nél a Tanulmányi ösztöndíjról. 

Kövér Fanni, Modori Márton távozott. 

2.12. Puskely Gergő elmondta, hogy levelezőlistára felküldte a Gólyatanács nyereményeinek listáját.  

Kövér Fanni, Modori Márton megérkezett. 

A Képviselet 7 igen – 0 nem – 3 tartózkodom szavazattal támogatta a Gólyatanács 

nyereményeinek listáját. 

2.13. Puskely Gergő tájékoztatta a Képviseletet, hogy október 2-án lesz a HK és a KVZoo közös 

nyitása, mindemellett érdeklődött, hogy ki az, aki nem tud részt venni a közös nyitáson. Szűcs 

Ákos jelezte, hogy nem tud részt venni az eseményen. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a 

bevásárlást ki fogja elintézni a készítendő ételek elkészítéséhez szükséges hozzávalók 

beszerzéséhez. Csete Balázs és Tóth Ádám jelentkezett a feladatra. 

2.14. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a HK Alakuló hétvégre, hogyan fog történni a bevásárlás. 

Kovács Klementina elmondta, hogy a bevásárlásra október 4-én kerül sor.. 

2.15. Puskely Gergő érdeklődött, hogy a Gólyaárverésre szánt Egyetemfoglaló elkészült-e. 

2.16. Puskely Gergő érdeklődött Kovács Klementinától, hogy a promóciós termékekkel való 

egyeztetésekkel foglalkozna-e a továbbiakban. Kovács Klementina elvállalta a feladatot. 

2.17. Puskely Gergő beszámolt, hogy a K370 terem használatával kapcsolatosan történtek-e 

változások. Kovács Klementina elmondta, hogy egyeztetni fog Suhajda Richárddal. 

2.18. Puskely Gergő jelezte a Képviselet felé, hogy töltsék fel beszámolóikat október 1-ig. 

2.19. Puskely Gergő elmondta, hogy Kibővített Kollégiumi Bizottsági (KKB) ülés lesz október 14-

én. 
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2.20. Puskely Gergő érdeklődött, hogy az EHK elnökválasztásával kapcsolatosan milyen új hírek 

vannak. Kovács Klementina ismertette a Képviselet tagjaival az EHK elnökválasztással 

kapcsolatos történéseket. Puskely Gergő felvetette annak lehetőségét, hogy meghívhatná a 

Képviselet a következő ülésére Horváth Bálintot. A Képviselet támogatta a felvetést. 

3. Egyetemi Hallgatói Képviselet (EHK) beszámoló 

3.1. Kovács Klementina beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet 2019. szeptember 26-i ülésén 

elhangzottakról. Az ülések emlékeztetője elérhető az EHK honlapján 

(http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok). 

4. Gazdasági referensi beszámoló 

4.1. Kovács Klementina elmondta, hogy elszámolást kell készítenie a Kulturális- és Szakmai Hétről 

illetve a Regisztrációs hétről. 

4.2. Kovács Klementina elmondta, hogy várja a Gólyabál költségvetést. 

5. Oktatási referensi beszámoló 

5.1. Szűcs Ákos elmondta, hogy fogadóórát tartott és fog minden héten Csütörtökön. 

5.2. Szűcs Ákos beszámolt, hogy Belső Oktatási Bizottsági ülést tartott és fog minden héten 

Csütörtökön. 

5.3. Szűcs Ákos tájékoztatta a Képviseletet, hogy Dr. Lovas Tamással egyeztetett az 

Építőmérnöki Kar új specializációjáról. 

6. Szociális referensi beszámoló 

6.1. Tóth Ádám elmondta, hogy beérkezett egy önköltségcsökkentésre vonatkozó szociális pályázat. 

6.2. Tóth Ádám beszámolt, hogy dokumentálta a szociális pályázatokat Pulay Annával és Oltvári 

Sándorral. 

6.3. Tóth Ádám tájékoztatta a Képviseletet, hogy Egyetemi Szociális Bizottsági (ESZB) ülés volt 

szeptember 27-én. 

6.4. Tóth Ádám beszámolt, hogy egy fellebbezés volt a szociális pályázatok elbírálása ellen az ÉMK-

n. 

6.5. Tóth Ádám tájékoztatta a Képviseletet, hogy Külső Szociális Bizottsági (KSZB) ülés volt 

szeptember 27-én, ahol meghatározták a szociális pályázatokat bírálók jutalmazási elveit. 

6.6. Tóth Ádám elmondta, hogy kiírták a Szociális Bizottság Tisztújítását, amelyre 6 érdeklődő van.. 

7. Kollégiumi referensi beszámoló 

7.1. Molnár Zsanett elmondta, hogy egyeztetett Dr. Rémai Zsolttal szeptember 25-én a 

Rendszergazda feladatainak hiányosságairól. 

7.2. Molnár Zsanett beszámolt, hogy a Rendszergazdával felmérték a HK irodában lévő nem 

használt belépőkártyák állapotát. 

7.3. Molnár Zsanett tájékoztatta a Képviseletet, hogy hallgatói megkeresések érkeznek az állandó 

belépőkártyákról. 

7.4. Molnár Zsanett elmondta, hogy egyeztetett a kollégiumi portásokkal a tűzriadókról. 

7.5. Molnár Zsanett beszámolt, hogy egyeztetett a gondoksággal és a kollégiumi mentorokkal a 

hőfejlesztő eszközöket bejelentő papírról. 

7.6. Molnár Zsanett tájékoztatta a Képviseletet, hogy az ÉMK-ról senki nem tud menni Külső 

Kollégiumi Bizottsági ülésre. 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok
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8. Rendezvényszervező Bizottság referensi beszámoló 

8.1. Modori Márton beszámolt, hogy lezajlott a Kulturális- és Szakmai Hét. 

8.2. Modori Márton elmondta, hogy készülnek az RB Alakuló hétvégére. 

8.3. Modori Márton tájékoztatta a Képviseletet, hogy összeállít egy új koncepciót az RB 

működésével kapcsolatban. 

9. Képítő Fotókör felelősi beszámoló 

9.1. Botka Erik elmondta, hogy megkapta a Gólyatáborban készült képeket, ezek átnézésén 

dolgozik. 

10. Mentorgárda felelősi beszámoló 

10.1. Szűcs Ákos beszámolt, hogy a héten megrendezik a Gólyaárverést. 

10.2. Szűcs Ákos ismertette a Képviselettel, hogy október 10-én lesz a Normafa nevezetű 

rendezvénye a Mentorgárdának, ahová a Képviselett meghívott. 

11. Vásárhelyi Videó Stúdió (VVS) felelősi beszámoló 

11.1. S. Nagy Roland elmondta, hogy egyeztetett Fáy Szilveszterrel a VVS-ről. 

12. Egyebek 

12.1. Bátori Boglárka érdeklődött Kovács Klementinától a Gólyabál szerződésekkel kapcsolatosan. 

Kovács Klementina elmondta, hogy egyeztessenek a holnapi nap folyamán. 

12.2. Szűcs Ákos beszámolt, hogy november 11-én ÉMK-s diplomaosztó lesz, amin részt kell vennie 

a HK-nak. 

12.3. Kovács Klementina elmondta, hogy a BME Önkéntes Napra kell Kari koordinátor, illetve 

kellenek Kari szervezők. Puskely Gergő felkérte Modori Mártont kari koordinátornak a BME 

Öntevékeny napra. Modori Márton elfogadta a felkérést. 

12.4. Kovács Klementina jelezte, hogy minél előbb szükséges egy szavazás a HK fotózáshoz, hogy 

minél hamarabb elkészülhessenek a HK új képei. 

12.5. Kovács Klementina jelezte, hogy a Drönk posztjai elvesznek a környékbeli vendéglátóipari 

egységek posztjai mellett a VPKLakók csoportjában. 

12.6. Puskely Gergő elmondta, hogy Külső Oktatási Bizottsági (KOB) levelezőlistára érkezett levél 

jogorvoslatról, mindemellett felkérte Szűcs Ákost, hogy vegyen részt a KOB ülésén. 

12.7. Puskely Gergő megköszönte S. Nagy Rolandnak és Botka Eriknek a Hallgatói 

Képviseletben elvégzett munkáját. 

 

Budapest, 2019. szeptember 30.  

Következő ülés: 2019. október 7. 18:10 

 

  

Oltvári Sándor Puskely Gergő 

Emlékeztetővezető ÉMK HK elnök 

 


